
Studiekring

Over
 

Strafrecht

Almanak I

2022-2023



2

Waarde lid,

Voor jou ligt de allereerste almanak in de geschiedenis van 
Studiekring Over Strafrecht. Wij bestaan al geruim 90 jaar en het 86e 

bestuur vond het hoog tijd om een almanak voor haar leden te maken. 
Wij hebben deze almanak met zorg samengesteld en blikken graag 
met onze leden terug op het academische jaar. Denk hierbij aan de 
fantastische studiereis, de leerzame congressen en de informatieve 

carrièredag. Hopelijk is dit een boekwerk dat jou nog lang zal 
bijblijven en later een mooie geheugensteun zal zijn voor de mooie 

tijden van je studentenleven. 

Wij wensen je veel leesplezier,

Het 86e bestuur der SOS
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Het 86e bestuur der SOS 
(2022-2023)

Yara Vermeer, Praeses
Thinnart Platter, Ab Actis

Marit Freudenberg, Quaestrix
Melanie Ondunk, Assessor 

Primus
Savyon van Beek, Assessor 

Secundus

Het 85e bestuur der SOS 
(2021-2022)

Amanda Nieuwenbroek, 
Praeses

Kate Verhoeff, Ab Actis
Jente Metselaar, Quaestrix
Laura Hanrath, Assessor 

Primus
Batoul Salem, Assessor 

Secundus

Het 84e bestuur der SOS 
(2020-2021)

David Sander, Praeses
Daniek Roelofsen, Ab Actis
Esmé van Schaik, Quaestrix

Sara Beusen, Assessor Primus
Ashley de Wit, Assessor 

Secundus

Het 83e bestuur der SOS 
(2019-2020)

Esther Meekhof, Praeses
Auke Rienstra, Ab Actis

Maxime Breedijk, Quaestrix
Dagmar de Groot, Assessor 

Primus
Lotte Doornebal, Assessor 

Secundus

Het 82e bestuur der SOS 
(2018-2019)

Linda van der Knaap, Praeses
Silke te Braake, Ab Actis

Patty van der Bent, Quaestrix
Demi Eliens, Assessor Primus

Robin Vosman, Assessor 
Secundus

Het 81e bestuur der SOS 
(2017-2018)

Annemieke Hoevers, Praeses
Rosanne Moorman, Ab Actis

Kim van Muiswinkel, 
Quaestrix

Victoria Vlaanderen, Assessor 
Primus

Jolande Geensen, Assessor 
Secundus
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Tot onze grote spijt kunnen wij oudere besturen helaas niet terugvinden in de 
archieven.

Het 80e bestuur der SOS 
(2016-2017)

Hannah Lockhorst, Praeses
Marina Kramer, Ab Actis
Emilian Lock, Quaestor

Rosanne Lagerweij, Assessor 
Primu

Franck Budde, Assessor 
Secundus

Het 79e bestuur der SOS 
(2015 – 2016)

Teuntje Vis, voorzitter
Dynah Dettingmeyer, 

secretaris
Anouk Koster, 

penningmeester
Danique Lammerts van 

Bueren, assessor activiteiten I
Doris Maat, assessor 

activiteiten II

Het 78e bestuur der SOS 
(2014 – 2015)

Hannah de Ruijter, voorzitter
Kevin Haak, secretaris

Irene Spierings, 
penningmeester

Marieke Kocken, assessor 
activiteiten I

Job Starreveld, assessor 
activiteiten II

Het 77e bestuur der SOS 
(2013 – 2014)

Muriël Borghouts, voorzitter
Laura Schoutsen, secretaris

Chaemin Kong, 
penningmeester

Céline Taverne, assessor 
activiteiten

Het 39e bestuur der SOS 
(1969-1970)

Jaap de Groot, voorzitter
De rest is onbekend.



hoofdstuk 2:
Geschiedenis
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De strafrechtelijke 
studievereniging ‘Studiekring 
Over Strafrecht’ (hierna: SOS) is 
op 22 januari 1932 opgericht door 
de Leidse hoogleraar Jacob 
Maarten van Bemmelen. Van 
Bemmelen heeft veel gedaan om 
de toegankelijkheid van en het 
begrip voor het strafrecht te 
vergroten. 

Voor studenten schreef hij in 1951 
het leerboek Ons strafrecht, 
waarin ook het penitentiaire recht 
aan bod komt. In 
dagbladartikelen richtte hij zich 
tot het grote publiek, waarvan 
een aantal werd gebundeld onder 
titels als Gedenkt der gevangenen 
uit 1954 en Op de grenzen van het 
strafrecht uit 1955. Ook leverde hij 
diverse bijdragen voor het 
Tijdschrift voor Strafrecht, het 
Weekblad van het Recht en het 
Nederlands Juristenblad. Naast 
het strafrecht behoorde 
criminologie ook tot zijn 
leeropdracht aan de Universiteit 
Leiden. Een van zijn belangrijkste 

werken was dan ook: 
Criminologie. Leerboek der 
Misdaadkunde. 

In de periode 1953-1954 is Van 
Bemmelen rector magnificus 
geweest van de Universiteit 
Leiden. Zijn rectorale rede was 
Universiteit en strafrecht. Van 
origine was SOS, naast een 
strafrechtelijke 
studievereniging, ook gericht 
op criminologie. In de 
archieven zijn er zelfs 
documenten te vinden waarin 
er naar SOS wordt verwezen als 

Jacob Maarten van Bemmelen
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strafrechtelijk- en criminologisch 
dispuut. 

In de zomer van 2002 kwam hier 
verandering in en de 
criminologen scheidden zich af 
van onze vereniging en zij 
richtten Corpus Deliciti (CoDe) 
op,  de huidige criminologische 
studievereniging. Tot aan 2015 
lag de focus bij SOS voornamelijk 
op studenten van de master Straf- 
en Strafprocesrecht, maar men 
merkte dat er onder andere bij de 
bachelorstudenten veel interesse 
was voor het strafrecht. Derhalve 
is er besloten om het roer om te 
gooien en de vereniging meer 
onder de aandacht te brengen bij 
alle studenten van de Leidse 
Universiteit. Tot op de dag van 
vandaag wordt dit beleid 
uitgevoerd en zijn alle studenten 
van de Universiteit Leiden 
welkom bij SOS.  Dit strookt 
tevens met de gedachten van Van 
Bemmelen achter de studiekring. 
Hij wilde immers het strafrecht 
zo toegankelijk mogelijk maken 

voor eenieder. 

Heden ten dage is SOS nog 
steeds een vereniging waarbij 
toegankelijkheid hoog in het 
vaandel staat. Ook 
zelfontplooiing wordt erg 
belangrijk gevonden bij SOS en 
daarom bieden wij de 
mogelijkheid om 
commissiewerk te doen. 

SOS telt maar liefst drie 
commissies: de 
studiereiscommissie, de 
congrescommissie en de 
carrièredagcommissie. SOS 
vindt samenwerking met 
andere verenigingen ook erg 
belangrijk om onder andere een 
bredere doelgroep aan te 
spreken. Zo organiseren wij 
met enige regelmaat 
activiteiten met bijvoorbeeld 
CoDe.  Hoewel onze Leidse 
bubbel altijd vertrouwd en 
veilig voelt, werken wij ook 
samen met strafrechtelijke 
studieverenigingen door het 
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hele land. Dit doen wij onder 
andere door samen met hen 
jaarlijks de Nationale 
Strafpleitcompetitie te 
organiseren.  De laatste keer dat 
SOS de NSPC won was in 2022. 



hoofdstuk 3: 
Fun facts
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Wet Mulder
Als je ooit een lichte verkeersovertreding hebt begaan zoals door rood 
rijden, fout parkeren of een minieme snelheidsovertreding kun je hier 
uiteraard een boete voor krijgen. Maar gelukkig door de Wet Mulder, 
worden dit soort lichte verkeersovertredingen niet strafrechtelijk 
vervolgd. Deze wet is vernoemd naar Albert Mulder. Dhr. Mulder 
heeft samen met Van Bemmelen enkele jaren SOS geleid.

Militair recht
Naast de enorme impact die Maarten Jacob van Bemmelen heeft gehad 
op het strafrecht heeft hij ook zijn stempel gedrukt op het militaire 
recht in Nederland. Zo richtte hij in 1936 de eerste vereniging voor 
militair recht op genaamd: 'Vereeniging voor Militair Recht'.

Coornhert-Liga
In 1969 organiseerde SOS tezamen met het Clara Meijer-Wichmann 
dispuut (nu: Clara Wichmann) van de Erasmus Universiteit een 
congres met als thema het abolitionisme. Dit is een term die verwijst 
naar het afschaffen van de slavernij, maar in strafrechtelijke context 
duidt het op een stroming onder criminologen en strafrechtgeleerden 
om vrijheidsstraffen zoveel mogelijk terug te dringen. Dit congres was 
zo een succes dat de voorstanders van het abolitionisme de Coornhert-
Liga beweging hebben opgezet om onder andere dit onderwerp meer 
in de schijnwerpers te zetten. 

Bij het onderzoeken van onze geschiedenis zijn wij nog enkele memorabele feitjes 

tegengekomen die wij jullie niet wilden onthouden.



hoofdstuk 4:
Het 86e bestuur

der SOS
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Naam: Yara Vermeer
Functie: Praeses
Studie: master Public 
International Law
Leeftijd: 25 jaar

Wat zouden mensen niet van jou 
verwachten?
Wat mensen wellicht niet van mij 
zouden verwachten is dat ik een 
echte karaoke-fanaat ben! Mijn 
ultieme karaoke song is “My 
heart will go on” van Celine 
Dion. Helaas klink ik alleen niet 
hetzelfde…maar dat mag de pret 
niet drukken!

Als jij de Ab Actis zou moeten 
omschrijven als een drankje, wat 
zou dat dan zijn?
Als ik Thinnart zou moeten 
omschrijven als een drankje zou 
dat een shotje pure vodka zijn. 
Hij lijkt onschuldig maar slaat 
vervolgens in als een bom. Wie 
houdt er nou niet van vodka?

Wat is jouw favoriete 
strafrechtarrest?
Mijn favoriete arrest is het 
Hoornse taart-arrest; HR 19-06-
1911, W 9203. Dit is een van de 
eerste arresten waarmee ik in 
aanraking kwam binnen het 
Strafrecht en tevens een 
klassieker. Hierin geeft de Hoge 
Raad een duidelijk voorbeeld 
van voorwaardelijk opzet, wat 
in casu de doorslag gaf voor 
een veroordeling tot moord.



15

Naam: Thinnart Platter
Functie: Ab Actis
Studie: Bachelor 
Rechtsgeleerdheid
Leeftijd: 21 jaar

Wat zouden mensen niet van jou 
verwachten?
Wat mensen niet van mij zouden 
verwachten is dat ik vroeger 
topsporter was. Ik heb bij het 
nationale team van karate 
gezeten en meegedaan aan NK’s, 
EK’s en internationale 
wedstrijden etc. Ik ben begonnen 
toen ik zes jaar was en ik ben 
gestopt toen ik ongeveer 17 was, 
omdat ik onder andere in het 

prachtige Leiden ging studeren.

Als jij de Quaestrix zou moeten 
omschrijven als een drankje, 
wat zou dat dan zijn?
Als ik Marit zou moeten 
omschrijven als een drankje dan 
zou dat een shotje B-52 zijn. B52 
is een shotje gemaakt van 1/3 
Kahlua, 1/3 Baileys en 
daarbovenop 1/3 Cointreau en 
die Cointreau steek je daarna in 
de fik zodat je een brandend 
shotje hebt. Het smaakt naar een 
warme coffeeshaker van de 
keyzer in een shotglaasje. Het 
eerste gevoel dat je bij het shotje 
en Marit krijgt is warmte en 
gezelligheid en je hebt meteen 
zin in nog eentje. Daarnaast moet 
je het shotje dus aansteken en dat 
doet mij denken aan Marits 
grandioos aanstekelijke lach.
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Wat is jouw favoriete 
strafrechtarrest?
Mijn favoriete strafrechtarrest is 
de Wokmoord. De Wokmoord is 
een van de meest bizarre 
moordzaken van Nederland en 
wordt gekenmerkt door zijn 
macabere details (het slachtoffer 
wordt vermoord, in stukjes 
gehakt, gefrituurd in een wok, in 
vuilniszakken gestopt en 
verspreid door de nabije 
omgeving).
Dit is mijn favoriete arrest, 

omdat het zo’n ridicuul verhaal is 
waarvan je denkt dat het zich 
eigenlijk alleen in films afspeelt, 
maar het gebeurt dus ook in het 
echt. Daarnaast verbaast het mij 
dat iemand dusdanig geestesziek 
kan zijn dat hij iemand vermoord 
en wokt.
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Naam: Marit Freudenberg
Functie: Quaestrix
Studie: master Straf- en 
Strafprocesrecht
Leeftijd: 24 jaar

Wat zouden mensen niet van jou 
verwachten?
Ik ben stiekem fan van Suzan & 
Freek en kan alle liedjes 
meezingen.

Als jij de Assessor Secundus zou 
moeten omschrijven als een 
drankje, wat zou dat dan zijn?
Savyon is precies een Aperol 
Spritz: in het begin een beetje 
moeilijk te verteren, maar als je 
‘m eenmaal in je hart hebt 
gesloten komt ‘ie er ook niet meer 
uit. Altijd nét iets anders dan je 
verwacht, maar juist daarom zo 
verrassend leuk!

Wat is jouw favoriete 
strafrechtarrest?
Mijn favoriete strafrecht-arrest is 
het Meer & Vaart-arrest. Het 
leuke aan dit arrest vind ik dat je 

met dit verweer de rechter 
lekker scherp kan houden.
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Naam: Melanie Ondunk
Functie: Assessor Primus
Studie: master Straf- en 
Strafprocesrecht
Leeftijd: 22 jaar

Wat zouden mensen niet van 
jou verwachten?
Men zou niet van mij 
verwachten dat ik naast mijn 
bestuursfunctie ook brugwachter 
ben in de Haarlemmermeer.

Als jij de Praeses zou moeten 
omschrijven als een drankje, 
wat zou dat dan zijn?
Als ik Yara zou moeten 
omschrijven als een drankje dan 
zou dat een Esma (espresso 
martini) zijn. Dit is één van 
Yara’s favoriete drankjes en 
omschrijft Yara omdat ze veel 
energie heeft en een stijlvolle 
dame is.

Wat is jouw favoriete 
strafrechtarrest?
Mijn favoriete strafrechtarrest is 
het Verpleegsterarrest. Dit arrest 
is me bijgebleven, omdat ik het 
nog steeds bijzonder vind hoe er 
zulke grote fouten in het 
ziekenhuis gemaakt kunnen 
worden.
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Naam: Savyon van Beek
Functie: Assessor Secundus
Studie: Bachelor 
Rechtsgeleerdheid, Bachelor 
Notarieel Recht en Bachelor 
Filosofie.
Leeftijd: 22 jaar

Wat zouden mensen niet van 
jou verwachten?
Veel mensen verwachten niet dat 
ik een ontzettend brede 
muzieksmaak heb. Ik brul ‘die 
Zauberflöte’ van Mozart net zo 
hard mee als ‘kleine jongen’ van 
onze eigen Hazes. Dat laatste het 
liefst in een kroeg. Verder houd 
ik ook van jazz, rock en rap, 
maak ik zelf muziek (piano, 
voornamelijk klassiek) en dicht 
ik graag.

Als jij de Assessor Primus zou 
moeten omschrijven als een 
drankje, wat zou dat dan zijn?
Melanie gaat deze waarschijnlijk 
niet leuk vinden, maar ik ga 
Melanie met water vergelijken. 
Ik weet dat zij zelf wellicht liever 

met een gin tonic wordt 
vergeleken, gezien ik haar dat 
het vaakst zie drinken, maar 
feit is nou eenmaal: we kunnen 
niet zonder Melanie: we hebben 
haar elke dag nodig, net als een 
verfrissend glas water. Ze is 
enorm pienter en Pietje precies. 
Dat zijn de mensen waarmee je 
wilt besturen!

Wat is jouw favoriete 
strafrechtarrest?
Mijn favoriete strafrechtarrest? 
Simpel: het Porsche-arrest. Het 
is een heerlijk arrest om te lezen 
en heb er vorig jaar heerlijk op 
kunnen pleiten bij de NSPC. 
Daarnaast was ik als eerstejaars 
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erg verrast dat er met die 
casuïstiek geen sprake was van 
voorwaardelijk opzet. Dat was 
toch echt het moment dat 
abstracte begrippen als opzet en 
schuld gingen leven bij.



hoofdstuk 5: 
Jaaroverzicht
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In dit hoofdstuk is een overzicht te vinden van alle activiteiten die SOS 
in 2022-2023 heeft georganiseerd. Daarnaast zijn nog enkele 

hoogtepunten uitgelicht.
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september

oktober

november

20 september - openingsborrel

20 oktober - pubquiz

10 november - OM-lezing met Gerrit 
van der Burg
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december

januari

februari

8 december - Schot in de roos

17 januari - kantoorbezoek bij 
Cleerdin & Hamer

8 februari - bezoek aan PI 
Nieuwersluis

15 februari - 
studiereisbekendmakingsborrel
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maart

27 februari - SOS Moorddiner

1 maart - lezing met Peter Plasman

10 maart - lezing met Neyah van der 
Aa over internationale sancties

14 maart - bezoek aan Eurojust

21 maart - kantoorbezoek bij De Roos 
en Pen
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april

mei

3 april - lezing over wapengeweld

14 april - SOS carrièredag

24 april - paneldiscussie: juridisch vs. 
gedragskundig perspectief in het licht van de 

zaak Thijs H. 

1 mei - lezing met rechter-commissaris 
P. Russen van Groen

8 mei - milieucongres: groene 
gerechtigheid
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juni

10 mei - Nationale 
Strafpleitcompetitie

16 mei - juridisch congres SOS: cold 
cases

8 juni - Rellen tegen de ME

14 t/m 18 juni Studiereis naar Dublin
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OM-lezing met Gerrit van
der Burg

Op 10 november heeft de OM-lezing met Gerrit van der Burg 
plaatsgevonden. Dhr. Van der Burg is de voorzitter van het College van 
procureurs-generaal; zij bepalen het nationaal opsporings- en 
vervolgingsbeleid. Hij heeft veel verteld over zijn carrière als officier 
van justitie en over zijn tijd bij de politie. Er waren veel enthousiaste, 
betrokken studenten aanwezig die allemaal hun vraag aan dhr. Van 
der Burg hebben kunnen stellen. Hierdoor werd de lezing erg 
interactief.



29

Schot in de roos

naar huis. Er werd afgesloten in de kantine met een borrel en iedereen 
ging voldaan naar huis.

Op 8 december is SOS afgereisd naar 
een schietvereniging in Katwijk. Wij 
vertrokken om 18:50 met de bus naar 
de schietvereniging en wij werden 
daar warm ontvangen in de kantine. 
Na enkele instructies werden wij 
naar de schietbaan meegenomen, 
waar wij zelf mochten schieten met 
een geweer. De leden waren laaiend 
enthousiast en de competitieve drang 
onderling was hoog. Iedereen mocht 
in totaal 25 kogels afschieten, de 
eerste 15 waren ter oefening maar de 
laatste 10 werden genoteerd. Diegene 
die de beste score had bij zijn laatste 
tien kogels ging met een mooie prijs 
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Kantoorbezoek bij
 Cleerdin & Hamer

Op 17 januari heeft SOS het grootste strafrechtkantoor van Nederland 
bezocht, Cleerdin & Hamer. Wij werden enthousiast ontvangen door 
twee strafrechtadvocates en enkele advocaat-stagiaires. De 
raadsvrouwen vertelden over het leven als strafrechtadvocate, de 
studie die daaraan vooraf ging en hoe zij uiteindelijk bij Cleerdin & 
Hamer terecht zijn gekomen. Wij werden meegenomen in het proces 
dat een strafrechtadvocaat doorloopt van piketmelding tot aan de 
veroordeling. Ook hedendaagse strafrechtelijke dilemma’s werden 
niet onbesproken gelaten en bediscussieerd door de studenten. Er 
werd afgesloten met een borrel, waarbij de leden al hun vragen kwijt 
konden bij de advocaten en de advocaat-stagiaires.
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College Tour met Peter
 Plasman

Op 1 maart organiseerde SOS een College Tour met Peter Plasman. 
Een zaal gevuld met enthousiaste en geïnteresseerde studenten zorgde 
voor een interactieve avond, waarbij er veel van gedachten werd 
gewisseld. De lezing begon met vragen over het begin van Plasmans 
carrière en vervolgens vertelde Plasman over zijn meest 
spraakmakende zaken. Ook de zaken die niet per se groot waren, 
maar hem wel nauw aan het hart lagen bleven niet onbesproken. 
Afsluitend gaf hij de studenten een advies mee voor de toekomst: 
‘Studenten die interesse hebben in de strafrechtadvocatuur kunnen 
beter na hun studie iets buiten de advocatuur gaan doen om zo de 
wereld te ontdekken, echt met je poten in de klei staan.’ Daarnaast 
adviseerde Plasman om jezelf goed af te vragen of je met de heftige 
zijde van het strafrecht kunt omgaan.
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SOS Moorddiner

Op 27 februari heeft het SOS moorddiner plaatsgevonden bij de 
Einstein. 13 enthousiaste deelnemers hebben samengewerkt om de 
moord van de onfortuinlijke bankier op te lossen. Tijdens het oplossen 
van de moord werden wij voorzien van een diner verzorgd door de 
Einstein. Nadat de moord was opgelost brak er een spontane 
muziekquiz uit die werd gevolgd door een karaoke-sessie. Het was 
maar goed dat wij in een aparte zaal zaten.
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Lezing met Neyah van 
der Aa over 

internationale 
sancties.

Op 10 maart heeft Neyah van der Aa een lezing gegeven over 
internationale sancties. Internationale sancties zijn heden ten dage erg 
relevant maar komen al eeuwen lang voor. Neyah heeft ons uitgelegd 
wat internationale sancties zijn en wat ze niet zijn. De lezing zou 
eigenlijk om 12:45 eindigen maar door het grote enthousiasme van de 
deelnemers en Neyah zijn we pas om 13:20 geëindigd. Veel 
verschillende vragen passeerden de revue. Rusland kon uiteraard niet 
onbesproken blijven en men ging ook in op de chipoorlog tussen 
China en Amerika.
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Bezoek aan Eurojust

Op 14 maart bracht SOS een bezoek aan Eurojust. We werden hartelijk 
ontvangen met koffie en koekjes in een prachtige vergaderzaal. Auke 
Willems gaf ons hier een presentatie over de werkzaamheden van 
Eurojust en op welke problemen zij zich momenteel richten. De 
grootste thema’s waar Eurojust zich momenteel op richt zijn onder 
andere cybercrime en terrorisme. Eurojust is vooral bezig met het 
vergemakkelijken van grensoverschrijdende samenwerkingen tussen 
lidstaten betreffende ingewikkelde juridische kwesties. Eén van die 
ingewikkelde juridische kwesties is het onderzoek naar de ramp van 
MH17. Aan het einde besprak Willems de stagemogelijkheden bij 
Eurojust en werd er een groepsfoto gemaakt.
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Kantoorbezoek bij 
De Roos & Pen

Op 21 maart heeft SOS een bezoek gebracht aan advocatenkantoor De 
Roos en Pen in Amsterdam. Zij specialiseren zich in het bijzonder 
strafrecht en voornamelijk in witteboordencriminaliteit. Nadat twee 
jonge advocaten ons hebben voorgelicht over het kantoor, werden wij 
aan het werk gezet. Wij mochten namelijk in tweetallen een casus 
oplossen, waarbij de ene helft van de groep het OM 
vertegenwoordigde en de andere helft de raadsmannen/
raadsvrouwen. Tegen het einde van het kantoorbezoek mochten de 
tweetallen hun casuspositie verdedigen in de aanwezigheid van de 
advocaten en partners van De Roos en Pen. Er werd afgesloten met 
een borrel, waarbij de mogelijkheid was om de partners en advocaten 
nog resterende vragen te stellen. 
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Lezing over 
wapengeweld 

onder jongeren met 
F.  Weerman

Op 3 april heeft SOS Frank 
Weerman op bezoek gehad. 
Prof. dr. Weerman heeft een 
lezing gegeven over 
wapengeweld onder 
jongeren. Er werd onder 
andere ingegaan op de 
mediaberichten, de oorzaken 
van wapengeweld en 
waarom jongeren 

tegenwoordig überhaupt wapens op zak hebben. Er kwamen enkele 
bijzondere dingen naar voren. Alhoewel de media het beeld toont dat 
alleen jongens met kapmessen lopen te zwieren, zijn er ook meiden die 
wapens op zak hebben. De reden waarom jongeren deze wapens op 
zak hebben is vooral uit een gevoel van onveiligheid. Dit alles riep 
natuurlijk veel vragen bij de deelnemers op en dat maakte de lezing erg 
interactief. 
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Panneldiscussie: 
forensische psychiatrie: 

juridisch vs. 
gedragskundig 

perspectief in het licht 
van de zaak Thijs H. 

Op 24 april heeft SOS in samenwerking met CoDe een lezing 
georganiseerd over het juridische en gedragskundige perspectief van 
de forensische psychiatrie in het licht van de zaak Thijs H. Het 
juridische perspectief werd vertegenwoordigd door Michiel van der 
Wolf en het gedragskundige perspectief werd vertegenwoordigd door 
Sabina Roza. Eerst werden de feiten van de zaak toegelicht waarna we 
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gedeeltes besproken uit de kranten waarin er een kijkje werd gegeven 
in het hoofd van Thijs H. De hele zaal zat vol en de vragen van de 
studenten kwamen vanuit alle kanten. Het was een groot succes. 
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Milieucongres: groene 
gerechtigheid

Op 8 mei heeft SOS het milieucongres 'Groene Gerechtigheid' 
georganiseerd. Er werd ingegaan op milieucriminaliteit vanuit het 
perspectief van beleid, onderzoek en praktijk. Rob de Rijck en Thomas 
Meekel, die werkzaam zijn bij het Functioneel Parket, vertelden over 
de problematiek waar het Openbaar Ministerie momenteel mee kampt 
op het gebied van milieucriminaliteit en welke oplossingen zij hiervoor 
zien. Jan Leliveld en Frederike Ahlers vertegenwoordigden de 
advocatuur en lieten zien op welke aspecten zij letten wanneer eén van 
hun cliënten in aanraking komt met het milieustrafrecht. Ingeborg 
Koopmans vertelde, vanuit haar positie als officier van justitie, tegen 
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welke praktische problemen zij aanloopt in haar werk, maar dat zij 
ondanks dat een enorm hart heeft voor het (milieu)strafrecht. Sjoerd 
Lopik belichtte de onderzoekskant en hij vertelde ons over de 
onderzoeken die momenteel gaande zijn en welke doorwerking deze 
hebben op het huidige beleid. Tot slot werd er een paneldiscussie 
gehouden met Jan Leliveld, Ingeborg Koopmans, Sjoerd Lopik en 
Thomas Meekel. Men ging het debat niet uit de weg en er was ook 
veel engagement vanuit de zaal. 



hoofdstuk 6:
Lid van de maand
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Jasmijn Wolf
Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Jasmijn Wolf en ik 
ben 21 jaar. Ik studeer al vier jaar 
in Leiden, heb hier de bachelor 
Rechtsgeleerdheid gevolgd en 
doe nu de master Privaatrecht. 
Tijdens mijn bachelor heb ik het 
Honoursprogramma gevolgd, 
waarvan ik veel heb geleerd. Het 
Honoursprogramma benadert 
een praktischere invalshoek en 
zoekt meer verdieping in het 
recht, iets wat ik miste in de 
reguliere opleiding. Momenteel 
werk ik bij een 
deurwaarderskantoor en 
daarvoor heb ik drie jaar bij een 
advocatenkantoor gewerkt.

Waarom ben je lid geworden bij 
SOS?
Ik hoorde voor het eerst van SOS 
van een vriendin van mij die in 
het bestuur zit. Wat ik het leukste 
vind aan SOS is dat je met 
studenten in aanraking komt die 

allemaal in een andere studiefase 
zitten. 

Waar zie jij jezelf in de nabije 
toekomst?
Dat vind ik moeilijk om te 
zeggen. Ik heb al drie jaar bij een 
advocatenkantoor gewerkt en 
werk nu bij een 
deurwaarderskantoor en dat laat 
mij zien dat er nog veel meer is 
binnen de wereld van het recht 
dan louter advocatuur.



43

Evi Schikanowski
Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Evi Schikanowski 
en ik ben 21 jaar oud. Ik studeer 
nu al vier jaar in Leiden en zit nu 
in het eerste jaar van de bachelor 
Rechtsgeleerdheid en de 
bachelor Criminologie. Hiervoor 
heb ik mijn bachelor Russische 
studies afgerond waar ik onder 
andere de minor ‘Law, Culture 
and Development’ heb gevolgd. 
Het volgen van deze minor deed 
mijn interesse in het recht, dat ik 
al van kinds af aan heb, weer 
opbloeien. Daarom heb ik aan 
het einde van de bachelor 
Russische studies uiteindelijk 
besloten om de overstap naar 
rechtsgeleerdheid te maken.

Waarom ben je lid geworden bij 
SOS?
Omdat ik de bachelor 
Rechtsgeleerd niet voltijd maar 
deeltijd volg ben ik vaak 
ingedeeld in de 
avondwerkgroepen. Naar mijn 

ervaring is er hier weinig contact 
tussen de studenten, iets wat ik 
erg jammer vind,  maar wel naar 
op zoek was. SOS bood mij een 
laagdrempelige manier om 
contact op te bouwen en te 
onderhouden met 
medestudenten. Dat is ook een 
van de redenen waarom ik de 
carrièredagcommissie bij SOS ben 
gaan doen.  
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Waar zie jij jezelf in de 
toekomst?
Toen ik de bachelor Russische 
studies had afgerond stond ik 
voor een moeilijke keuze, gezien 
de carrièrepaden die die studie 
bood niet de wegen waren die ik 
per definitie wilde bewandelen. 
Ik zocht bredere 
carrièremogelijkheden en deze 
vond ik binnen het recht.  Dat is 
nu enerzijds ook het lastige 
gezien er zoveel opties zijn 
binnen het recht, maar uiteraard 
ook binnen de criminologie. Ik 
laat het allemaal een beetje op 
mij afkomen. Eerst wil ik mij 

graag oriënteren binnen de 
vakgebieden en zien wat er 
mogelijk is.
Heb jij iemand naar wie jij 
opkijkt binnen het recht?
Iemand waar ik bewondering 
voor heb is Julia Mekkes. Zij is 
influencer, maar tegelijkertijd 
ook strafrechtadvocate. Op haar 
instagrampagina neemt zij haar 
volgers mee in de wereld van het 
strafrecht. Zij laat zien hoe 
bijvoorbeeld haar dag eruit ziet 
maar plaatst ook polls die de 
strafrechtelijke kennis van de 
volgers op de proef stelt. Op die 
manier maakt zij het strafrecht 
leuk en toegankelijk voor 
iedereen.
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Charlotte van Nieuwland
Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Charlotte van 
Nieuwland, ik ben 21 jaar en 
woon in Moerkapelle. 
Momenteel zit ik in mijn derde 
jaar van de bachelor 
Rechtsgeleerdheid.  
Doordeweeks sport ik veel en 
werk ik bij de Albert Heijn.  Ik 
ben lid geworden bij SOS, omdat 
ik jullie in eerste instantie volgde 
op Instagram en daar leuke 
activiteiten voorbij zag komen.  
Zelf heb ik veel interesse in het 
Openbaar Ministerie en de 
strafrechtelijke advocatuur.  
Daarnaast ben ik de Assessor 
van de reiscommissie van SOS.  
Het leuke aan deze commissie is, 
dat het mijn reislustige aard 
aanspreekt en een praktische 
uitdaging biedt naast mijn 
studie.  Ook vind ik het een 
mooie laagdrempelige manier 
om meer gelijkgestemde 
studenten te ontmoeten.

Op welke manier houd jij je 
naast je studie bezig met het 
strafrecht?
Naast mijn studie luister ik heel 
veel podcasts over moordzaken 
zoals ‘Moordcast’ en 
‘Moordzaken’.  Het leuke hieraan 
vind ik de manier waarop het 
gepresenteerd wordt en de 
toegankelijkheid van de 
podcasts.  Ik kijk ook veel series 
die te maken hebben met het 
strafrecht zoals ‘Inside the 
world’s toughest prisons’ en 
uiteraard ‘Suits’.  Door deze 
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series, en met name door ‘Inside 
the world’s toughest prisons’ 
krijg je een goed inzicht in wat 
het strafrecht voor iemand kan 
betekenen en welke impact dit 
heeft.  Het is echt een aanrader 
voor iedere student die 
geïnteresseerd is in strafrecht.

Hoe zie jij jouw carrière in de 
nabije toekomst?
Eerlijk gezegd weet ik nog niet 
precies wat ik ga doen.  Graag 
zou ik eén of twee masters 
willen volgen en stage willen 
lopen. Een carrière binnen de 
rechterlijke macht vind ik ook 
erg interessant en zou mij een 
leuke stageplek lijken. Het 
analyseren en het kritisch 
nadenken van een rechter over 

zaken is iets wat mij erg 
aanspreekt.  Ik kwam tot deze 
ontdekking tijdens een LLP-
uitje naar de rechtbank in 
Haarlem.  Daar hebben wij een 
zaak bezocht die werd 
voorgezeten door een 
vrouwelijke rechter,  en zij deed 
dat op een hele kritische en 
analytische manier die erg tot 
mij sprak.  De manier waarop 
zij met de procespartijen 
omging en haar manier van 
ondervragen vond ik erg 
inspirerend.  Het gekke was dat 
ik mijzelf daar eigenlijk al 
helemaal zag zitten als rechter.
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Eline van der Linden
Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Eline van der 
Linden en ik ben 22 jaar.  
Momenteel zit ik in het derde 
jaar van mijn bachelor.  Het 
leuke aan het einde van de 
bachelor vind ik dat je je meer 
kan gaan focussen op de dingen 
die je echt interessant vind 
tijdens een scriptie. Voordat ik 
rechtsgeleerdheid ging studeren 
heb ik een tussenjaar genomen, 
omdat ik helemaal klaar was met 
het vwo.  Ik wilde gaan reizen, 
maar deze plannen vielen in het 
water door Corona.  Gelukkig 
heb ik daarnaast veel creatieve 
projectjes gehad. Ook werk ik bij 
Hollands Casino als croupier, het 
zijn lange uren die ik moet 
werken, maar wel leuke uren!

Waarom ben je lid geworden bij 
SOS?
Ik vind het strafrecht superleuk 
en wilde graag mensen leren 
kennen met deze gedeelde 

interesse.  Yara, de Praeses van het 
huidige bestuur, was mijn 
videotrainer bij Mootcourt en zij 
heeft mij erover verteld.  Zelf ben 
ik nogal introvert dus was ik op 
het begin een beetje 
terughoudend, maar uiteindelijk 
heb ik mijzelf er toch overheen 
gezet en ik vind het superleuk!

Op welke manier houd jij je 
naast je studie bezig met het 
strafrecht?
Ik vind het heel leuk om series 
over het strafrecht te kijken en 
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dan vooral Amerikaanse series.  
Mijn favoriete serie is The 
Innocence Files.  Deze serie gaat 
over The Innocence Project in 
Amerika waarin verschillende 
strafrechtadvocaten opkomen 
voor mensen die onterecht 
veroordeeld zijn.  Deze serie laat 
voor mij ook heel goed het 
verschil zien tussen de praktijk 

en de theorie.  In de theorie 
zou iemand natuurlijk nooit 
onterecht veroordeeld moeten 
kunnen worden als iedereen 
zich aan de regels houdt, maar 
de werkelijkheid blijkt soms 
anders.
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Rianna van Egmond
Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Rianna van 
Egmond en ik ben 25 jaar. 
Momenteel zit ik in het tweede 
jaar van de master Straf- en 
Strafprocesrecht, welke ik 
hopelijk binnenkort afsluit. Ik 
loop daarnaast stage bij Schmidt 
Advocaten in Noordwijk, waar 
ik veel leer en veel van de 
praktijk meekrijg. Zelf had ik 
nooit gedacht dat ik stage zou 
gaan lopen, omdat het OM en de 
rechtbank mij meer trok. Totdat 
ik stage ging lopen bij de 
rechtbank als griffier, na deze 
stage heb ik besloten om toch 
een kijkje te nemen aan de 
andere kant en zodoende ben ik 
alsnog de advocatuur ingerold. 
Het bevalt mij zeer maar toch 
blijf ik aangetrokken tot het OM. 
Het leuke van het OM vind ik 
dat het een beveiligende functie 
heeft voor de maatschappij.

Waarom ben jij rechten gaan 
studeren?
Ik heb van kinds af aan al een 
sterk rechtvaardigheidsgevoel 
gehad dus Rechtsgeleerdheid 
was een hele logische keuze voor 
mij. Laatst kwam ik een oude 
kleuterjuf tegen aan wie ik 
vertelde dat ik rechten studeer 
en zij zei ‘dat verbaasd mij nou 
niets, echt wat voor jou’. Naast 
het feit dat ik een sterk 
rechtvaardigheidsgevoel heb 
vind ik het ook leuk om anderen 
te overtuigen, ik heb vroeger ook 
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in het debatteam gezeten en een 
studie rechten sluit hier 
natuurlijk mooi op aan. Ik heb 
voor het strafrecht gekozen, 
omdat ik daar vroeger al veel 
interesse in had. Daarnaast had 
ik in de bachelor niet zoveel met 
de civielrechtelijke vakken.

Waar zie jij jezelf in de 
toekomst?
Ik zou eerlijk gezegd nog niet 
precies weten welke richting ik 
op wil. Ik vind alle kanten van 
het strafproces erg interessant. 
Misschien dat ik later ook wel 
het onderwijs in wil als ik veel 

praktijkervaring heb opgedaan. 
Het universitaire onderwijs 
trekt mij niet in eerste instantie, 
ik zou dan eerder een vak zoals 
‘maatschappijwetenschappen’ 
willen geven op de middelbare 
school. Ik vind het namelijk 
belangrijk dat kinderen van 
jongere leeftijd al kennis maken 
met het recht. Ook zodat je dan 
mijns inziens bepaalde 
problemen kunt voorkomen en 
ze weten waar ze recht op 
hebben.
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Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Marylène Hagens, 
ik ben 22 jaar oud en zit nu in 
het derde jaar van mijn Bachelor. 
Mijn eerste keuze was niet om 
rechten te studeren, maar 
psychologie in Groningen. Ik 
heb daar de toelatingstoets 
gehaald en heb mij ingeschreven 
voor die studie. Maar 
uiteindelijk klikte het niet 
helemaal bij mij. Ik zag 
psychologie niet als iets wat ik 
heel mijn leven nog zou doen, ik 
zag het eigenlijk meer als een 
hobby. Daarom heb ik mij 
uitgeschreven en ben ik op de 
lijst met studies gaan kijken en 
heb ik vele studies afgekruisd en 
rechten bleef over. Daarnaast 
was mijn keuze voor rechten ook 
een keuze waarvan iedereen zei 
dat het bij mij past. Toen ik hier 
ging studeren viel alles op zijn 
plek en beviel alles meteen. Ik 
vind het ook belangrijk om 
mensen te helpen en ik denk dat 

het recht daar een mooi 
instrument voor is. Zo heb ik 
een vriend van mij geholpen 
wiens rijbewijs in eerste 
instantie was afgenomen. Ik 
ben erachter gekomen dat de 
oriëntatiepunten omtrent het 
afnemen van het rijbewijs niet 
juist waren gevolgd en het 
rijbewijs mocht eigenlijk niet 
eens worden afgenomen. De 
officier van justitie was het hier 
gelukkig mee eens.

Marylène Hagens
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Waar zie jij jezelf in de nabije 
toekomst?
Graag zou ik eerst advocaat 
willen worden, daar leer je in 
mijn optiek veel van. Voor mijn 
gevoel zit er meer vuur aan die 
zijde, iets wat mij erg leerzaam 
lijkt als je jong bent. Uiteindelijk 
zou ik graag rechter of rechter-
commissaris willen worden en 
voor die positie lijkt het mij heel 
handig dat je de zaak ook vanuit 
het perspectief van een advocaat 
kunt zien. Daarnaast hecht ik 
veel waarde aan 
waarheidsvinding en 
rechtsvinding. Dat zijn dingen 
die perfect aansluiten bij een 
rechter/rechter-commissaris.

Op welke manier houd jij je 
naast je studie bezig met het 
strafrecht?
Naast mijn studie ben ik actief 
bij SOS, ik bezoek regelmatig 
lezingen en organiseer het 
juridische congres ‘Cold Cases’. 

Ik ben in aanraking gekomen 
met SOS in mijn tweede jaar 
toen ik de carrièredag 
bijwoonde en sinds dit jaar ben 
ik lid. Er werden veel dingen 
georganiseerd en het 
inschrijfgeld was laag dus ik 
dacht, waarom niet? Ik ben in 
mijn vrije tijd werkzaam bij een 
wetswinkel in Delft en daar 
adviseer ik allerlei mensen over 
allerlei rechtsgebieden, behalve 
belastingrecht en 
vreemdelingenrecht. Hier 
komen veelal mensen die geen 
advocaat kunnen betalen maar 
ook mensen die gewoon willen 
weten hoe bepaalde kwesties 
juridisch in elkaar steken.
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Thinnart Platter
Vertel eens wat over jezelf!
Mijn naam is Thinnart Platter en 
ik ben 21 jaar oud, momenteel zit 
ik in het derde jaar van mijn 
bachelor, maar daar zal volgend 
jaar nog wel een vierde jaar 
bijkomen gezien ik nu een 
bestuursjaar doe bij de mooiste 
studievereniging van Leiden, 
Studiekring Over Strafrecht. Ik 
doe dit samen met mijn 
fantastische bestuursgenoten met 
wie ik een prachtig 
verenigingsjaar heb neergezet 
vol interessante en leerzame 
activiteiten. Mijn favoriete 
activiteit van dit jaar was de reis 
naar Dublin. Hier hebben we de 
typisch toeristische plaatsjes 
bezocht zoals de Temple Bar en 
St. Patricks Cathedral, maar ook 
minder toegankelijke locaties 
zoals de maximum security 
prison Mountjoy. In deze 
gevangenis zit doorgaans de 
crème de la crème van de 
onderwereld. Hier hebben wij 

een rondleiding gekregen van de 
hoofdcipier door de gevangenis. 
Het indrukwekkendst vond ik 
'The Hanging House'. Dit was 
een apart gebouw op het 
gevangenisterrein, waar vroeger 
de doodstraf werd voltrokken 
middels, je raad het al, 
ophanging. De laatste doodsstraf 
is daar in 1957 voltrokken en het 
voelt nog steeds grimmig als je 
daar naar binnen loopt. Als ik 
volgend jaar mijn vierde jaar in 
ga zou ik ook nog graag ergens 
tijd willen vinden om stage te 
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lopen. Het lijkt mij enorm 
leerzaam, maar ook motiverend 
om het recht in beweging te zien 
in plaats van dat het stil voor je 
neus in een boek staat. Als ik 
mijn bachelor heb afgerond, dan 
wil ik graag de master strafrecht 
of de master arbeidsrecht doen. 
Ik denk dat ik ze sowieso allebei 
wil gaan doen, maar over de 
volgorde ben ik nog niet uit.

Waarom ben jij rechten gaan 
studeren?
Mijn buurman zei vroeger vanaf 
jonge leeftijd al tegen mij dat ik 
advocaat moest worden omdat je 
dan veel geld zou verdienen. Ik 
wist natuurlijk nog helemaal niet 
wat een advocaat was en wat zo 
een iemand deed, maar op een 
latere leeftijd ging ik mij daar 
toch meer in verdiepen. Na enig 
onderzoek leek mij dat wel wat 
en voelde ik daar wel wat bij. In 
groep 7 ging het beroep pas echt 
voor mij leven en dat zit als 
volgt. Naast de vakken taal, 
rekenen en schrijven hadden we 

natuurlijk ook ruimte voor vrije 
tijd. En er waren twee groepen 
kinderen die ‘bedrijfje’ aan het 
spelen waren en dat ging 
allemaal goed tot op zeker 
hoogte. Jaloers zoals kinderen 
zijn dacht het ene groepje dat 
het een goed plan was om de 
goederen van het andere groepje 
te kopiëren en na te maken. Dat 
leidde uiteindelijk tot veel 
heibel in de klas en de ene groep 
wilde de andere groep 
aanklagen. Iedereen wist van 
mij dat ik later advocaat wilde 
worden, dus zij huurde mij in 
om hen te vertegenwoordigen. 
Toen de meester hier lucht van 
kreeg ging hij hier volledig in 
mee en besloot om een echte 
zitting te organiseren waar hij 
de wederpartij 
vertegenwoordigde. Wat er 
uiteindelijk van de zaak terecht 
is gekomen weet ik niet meer 
precies maar het was voor mij 
hét moment waarop ik voelde 
dat rechten en de advocatuur 
mij op het lijf geschreven is.
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Waar zie jij jezelf in de nabije 
toekomst?
Ik wil heel graag advocaat 
worden, maar waar en in welk 
rechtsgebied dat weet ik nog niet 
precies. Wellicht zou ik ook nog 
wel willen doceren aan de 
universiteit. Dan zou ik part-time 
advocaat zijn en part-time docent 
bijvoorbeeld. Ik vind het namelijk 
heel leuk om andere mensen voor 
de dingen te enthousiasmeren 
waar ik zelf ook enthousiast over 
ben en dit op een toegankelijke 

voor hen op een begrijpbare 
manier uit te leggen. En als ik 
heel ver in de toekomst kijk, dan 
zou ik misschien ook wel een 
carrièreswitch naar de rechterlijke 
macht kunnen maken.



hoofdstuk 7:
Commissies
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Carrièredagcommissie
Praeses: Ilse Schipper

Ab Actis: Evi Schikanowski
Quaestrix: Noelle Cozijn

Op 14 april heeft de jaarlijkse 
carrièredag van SOS 
plaatsgevonden. Vanuit zes 
verschillende organisaties en 
kantoren zijn er ’s middags 
ontzettend interessante 
lezingen gegeven. Zo werd er 
onder andere gesproken over 
mogelijkheden om te werken 
bij verschillende 
advocatenkantoren, maar ook 
bij organisaties zoals 
Rechtspraak, Reclassering en 
het OM. Na de lezingen vond 

er een borrel plaats bij Café de Keyzer. Genietend van de zon hebben 
de deelnemers nog een tijdje kunnen napraten met elkaar, maar vooral 
met de aanwezige sprekers.
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Congrescommissie
Praeses: Jasmijn Wolf

Ab Actis: Marylène Hagens
Quaestor: Steven de Roode 
Assessor: Maaike Lammers

Op 16 mei 2023 heeft het jaarlijkse congres van SOS plaatsgevonden. 
Dit jaar was het thema 'Cold Cases'. Om tien uur ging het congres van 
start en de enthousiaste deelnemers stroomden binnen. Na de koffie 
en thee werd het congres geopend door de Assessor van de 
congrescommissie. Leo Simais, operationeel Specialist bij de Politie-
eenheid Den Haag Team Cold Case en Vermisten Personen, was de 
eerste spreker en vertelde hoe de politie cold cases behandelt van start 
tot aan het einde. Vervolgens was het de beurt aan Wendy Alberts, 
advocaat bij Knoester, Van der Hut & Alberts. Zij is onder andere 
slachtofferadvocaat en vertelde hoe mensen bij haar terecht kwamen, 
hoe zij zelf met dit soort zaken omging en welke rol zij in het 
strafproces had. Katharina Krüsselman gaf ons een inzicht in het brein 
van de dader met behulp van allerlei grafieken en tabellen. Zij ging 
onder andere in op welk profiel de algemene dader heeft, maar ook 
welke soorten misdaden welke daderprofielen hadden. Rob Boon, 
oud-rechercheur cold cases, was onze afsluiter en met hem zijn we 
enkele cold cases doorgelopen en zo ervoeren wij dus hoe het was om 
als rechercheur een cold case op te lossen. 
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Studiereiscommissie
Praeses: Lizzy Groenenberg

Ab Actis: Ruben Plet
Assessor: Charlotte van Nieuwland

De reiscommissie van SOS heeft dit jaar een reis naar Ierland verzorgd. 
Op 14 juni verzamelde een groep van 15 enthousiaste studenten zich 
op Schiphol om naar Dublin te vertrekken. De heenvlucht was een 
klein beetje vertraagd, maar we waren gelukkig op tijd voor de 
Shuttlebus die ons van het vliegveld naar ons hostel vervoerde. Na een 
snelle busreis bereikten we ons hostel en kon iedereen even bijkomen 
voordat de eerste activiteit begon: een bezoek aan Dublin Castle. Hier 
hebben wij een uitgebreide rondleiding gekregen van het historische 
kasteel en het iets minder historische paleis dat er bovenop is 
gebouwd. Ook hebben we hier wat geleerd over de geschiedenis van 
Ierland en het ontstaan van Dublin. De dag was hierna nog niet 
voorbij, na het diner hebben we een moordmysterie opgelost in het 
centrum van Dublin. Deze activiteit was niet alleen goed voor onze 
detective-vaardigheden, maar ook een goede manier om de stad te 
verkennen. De dag werd afgesloten in de Temple Bar. 

De tweede dag zat ook weer vol activiteiten. Na het ontbijt vertrokken 
we vroeg richting Saint Patrick's Cathedral. Deze mooie kathedraal is 
vernoemd naar de beschermheilige van Ierland en is nog steeds in 
gebruik. De kathedraal huist vele schatten en gaf ook meer inzicht in 
de religieuze geschiedenis van Dublin. Na het bezoek aan de 
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kathedraal moesten we gelijk door richting de ‘Criminal Courts of 
Justice’. Hier hebben we een rondleiding gekregen van een barrister 
die ons in geuren en kleuren vertelde over het Ierse strafrecht en al 
onze vragen beantwoordde. Hierna zijn we de rechtszaal ingedoken 
om een 40 jaar oude moordzaak bij te wonen. We sloten de avond af 
met karaoke waar iedereen zijn of haar zangvaardigheden ten gehore 
kon brengen.

De derde dag begon wederom vroeg, deze keer stond er een bezoek 
gepland aan de maximaal beveiligde gevangenis: Mountjoy Prison. 
We werden verwelkomd door de ‘Chief’ van deze historische 
gevangenis, die ons ontving rond lunchtijd zodat we de gevangenis 
meteen in volledige werking konden zien. Dit gaf een goede indruk 
van de drukte in de gevangenis. Vervolgens heeft hij ons een volledige 
rondleiding gegeven en de goede maar ook de slechte kant van de 
gevangenis belicht, iets wat hij heel belangrijk vond. Dit bleek ook 
toen hij ons de oude executiekamer liet zien, wat bij velen zeker een 
indruk heeft achtergelaten. Na het bezoek aan Mountjoy was het tijd 
om te lunchen waarna we snel doorgingen richting Trinity College. 
Hier hebben we de Books of Kells bezocht en een kijkje genomen in de 
fameuze bibliotheek van Trinity College. 

Op zaterdag bezochten wij Kilmainham Gaol, een oude gevangenis 
die is nu als museum wordt gebruikt. Tijdens de rondleiding hebben 
we een kijkje kunnen nemen in de historische cellen en geleerd over 
de prominente historische figuren die in deze cellen hebben gezeten. 
Hierna hebben we nog een bezoek gebracht aan de Guinness 
Storehouse waar op Sjakie en de chocoladefabriek-achtige wijze werd 
tentoongesteld hoe ze het iconische Ierse drankje brouwen. De dag 
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sloten we af met een bezoek aan de ‘Irish House Party’, een optreden 
vol met klassieke Ierse instrumenten en Ierse dans.

De laatste dag was lekker rustig, waar er tijd was om in te pakken, de 
laatste souvenirs in te slaan en lekker te brunchen. Hoewel de 
terugvlucht een uur vertraagd was, mocht dat de pret niet drukken, 
op twee koffers kan je prima een kaartspelletje doen om de tijd te 
doden. Gelukkig was dat de enige complicatie en zijn we weer veilig 
op Schiphol geland, waarmee er een einde kwam aan deze 
fantastische reis. 
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hoofdstuk 8:
Dankwoord
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Wij willen graag onze leden en de 
deelnemers van de activiteiten bedanken 

voor hun enthousiasme tijdens de 
activiteiten. In het bijzonder willen wij graag 
onze dank uiten voor de commissies. Zonder 
jullie was het immers niet mogelijk geweest 

om de carrièredag, het congres en de 
studiereis neer te zetten. Daarnaast willen 
wij de Afdeling Strafrecht bedanken voor 

hun steun en advies waarop wij altijd 
konden leunen. 


